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Inom förskolan har vi en omfattande verksamhet för barn i behov av särskilt 
stöd. Vi satsar förhållandevis mycket resurser på detta område men många 
föräldrar och även de som arbetar inom förskolan anser att behoven är 
större än det finns resurser för. Vi vill därför uppdra åt förvaltningen att göra 
en utredning kring hur man på bästa sätt kan göra en satsning så att 
pengarna verkligen används där de behövs mest.  
 
Vi vet att vi generellt har många barn med större behov av stöd än i andra 
stadsdelar, t ex med talsvårigheter, traumatiska upplevelser som behöver 
bearbetas, koncentrationssvårigheter och annat. Vi har också barn som har 
diagnoser som autism, ADHD eller andra funktionshinder som gör att 
förskolan behöver antingen mer personella resurser eller speciella 
hjälpmedel. Vi vill få en bild av hur behoven ser ut och även få en jämförelse 
med någon stadsdel så att det finns något att relatera till. Vi vill också få en 
utlåtande kring vilka behov som förvaltningen anser att vi inte fullt ut 
tillgodoser om det finns några sådana. Det viktiga är dock att få slutsatser 
kring vad förvaltningen anser om på vilket sätt man ska satsa för att 
tillgodose dessa behov? Ska man satsa på generella verksamhetsstöd i form 
av schabloner eller ska man satsa på individstödet och/eller är det satsningar 
i kompetensutveckling för personalen som är att föredra? 
 


